
 

 

 
Stanowisko Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

z dnia 2 kwietnia 2019 r. 
na temat wjazdu samochodów na teren Parku Skaryszewskiego 

 
 
Samorząd Mieszkańców Kamionka z zadowoleniem przyjął montaż podnoszonych słupków przy trzech 
głównych wejściach do Parku Skaryszewskiego im. Ignacego Paderewskiego. 
 
Jednocześnie z wielkim niepokojem obserwuje, że system nie został uruchomiony i słupki pozostają 
otwarte. Obecnie pozwala to na nieograniczony wjazd wszystkim bez wyjątku pojazdom. 
 
Dla dobra parku, jego przyrody, ale także dla bezpieczeństwa korzystających z parku mieszkańców, 
Samorząd Kamionka wnosi o jak najszybsze uruchomienie systemu. 
 
Do wjazdu powinna być uprawniona wyłącznie obsługa znajdujących się w parku lokali 
gastronomicznych, obsługa porządkowa i pielęgnacji zieleni, oraz pojazdy obsługujące KS ,,Drukarz” a 
parkowanie pojazdów obsługi powinno odbywać się wyłącznie w wyznaczonych do tego miejscach i na 
parkingach hotelu ,,Dedek” i KS ,,Drukarz”. 
 
Goście wspomnianych lokali i obiektów powinni docierać do nich po terenie parku pieszo, tak jak 
praktykowane jest to w innych strefach wyłączonych z ruchu, np. na Starym Mieście. 
 
Samorząd Kamionka przypomina, że odbyły się w tej sprawie konsultacje społeczne, w których strona 
społeczna wyraziła bardzo jasno swoje oczekiwania w sprawie samochodów w zabytkowym parku. 
Domagamy się zatem jedynie uszanowania wyników konsultacji. 
 
Dodatkowo Samorząd Kamionka wyraża niezadowolenie, że nie uporządkowano alei wjazdowej od 
strony KS Drukarz po prowadzonych tam pracach wodno-kanalizacyjnych. Podobnie uporządkowania 
wymaga  teren przed wjazdem do parku na ul. Międzynarodowej. 
 
 
 
 
 
 
                                      
 


